
دعماً للجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا تؤكد شركة 
تصنيع مواد التعبئة والتغليف )فيبكو( حرصها على سلامة مساهميها بالإكتفاء بعقد اجتماع الجمعية عبر الوسائل التقنية 

الحديثة الجديدة عن طريق خدمة تداولاتي

 www.tadawulaty.com.sa

علماً بأن التسجيل في الخدمة والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين. ولمزيد من المعلومات يمكنكم التواصل مع إدارة 
علاقات المستثمرين علي الهاتف    0112652299 تحويلة 770 أو عن طريق البريد الإكتروني   

fir@fipco.com.sa

نموذج التوكيل
)غير متاح(

In support of the preventive and precautionary propaganda efforts of the concerned nand relevant 
authorities to limit the spread of the Coronavirus (COVID-19), Filling & Packing Materials Mfg. Co. 
(FIPCO) confirms its keenness on the safety of its shareholders by holding a meeting through 
modern through Tadawulaty Service

www.tadawulaty.com.sa

which present registration for the service and voting free to all owners.For more information, 
please contact Investor Relations Department on phone 0112652299 ext. 770 or via email:

 fir@fipco.com.sa

Power of Attorney Form
(not available)


